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REUNIÓ REGIONAL GIRONA (RPG) 08-02-2019 

 
 
S’inicia reunió limitant temes. Els temes ja tractats amb anterioritat i els temes en 
que la regió no te competència s’obvien. Així s’elimina de la reunió: 
 

Problemàtica dels desplaçaments unipersonals que es produeixen a la regió. Us 
recordem que ens van respondre des de la Direcció General que aquests 
desplaçaments no són patrullatge, són “gestions” i perfectament legal. Des de RPG es 
va dir que es miraria de minimitzar-los, però finalment ho van donar per impossible,... 
Molts són els que s’omplen la boca amb les paraules “seguretat” i “autoprotecció”,  
però tenim companys/es uniformats amb vehicles logotipats, sols i en desplaçaments 
de 20 a 40 minuts, pràcticament diaris i en els mateixos intervals horaris,... i si mai 
passa res... llavors... QUÈ ?, QUÈ ENS DIRAN ?... 
 

Els punts ECO. Tema ja tractat amb anterioritat i resolt amb el conegut “això és el 

que hi ha”. Només se’ns apunta que no és cert que mai s’hagi deixat una ABP sense 
patrulles logotipats per fer-los (no ens diuen el mateix des del carrer) i que ara s’han 
reduït incorporant-ho al POE habitatge.  
 

Cascos per a la comissaria de Vista Alegre. Pels dispositius de suport d’USC a unitats 
d’ordre públic. Se’ns diu que no es competència seva, és de la Prefectura. Davant la 
insistència se’ns diu que ells ja fan el que està en la seves mans, que és peticionar  

això i moltes altres coses relatives a la seguretat. Tan difícil és donar una resposta? 

 
Temes admesos: 
 

• Petició de que no es deixi mai un sol efectiu a dependències: REFUSADA 

(si es vol que es peticioni a nivell de prefectura). 
 

• Petició de formació en relació a la defensa extensible: Se’ns diu que s’ha 

parlat i que quan es faci formació s’inclourà a nivell molt bàsic. 
 

• El mateix es pot dir de la formació de reciclatge de DCE i càmera. 
 

• Manca de formació ARRO: Només hi ha 3 formadors a la regió amb curs, més 
el caporal. Se’ns diu que es treballa per a millorar en aquest sentit a través de 

voluntaris dins els equips que ho coordinin, admeten que no sempre és 
possible. Quan es faci curs de formadors, ja s’hi enviarà gent. 

 

• Canvis a unitat de trànsit i d’USC Olot: Es nega que hi hagi hagut 2 canvis 
anuals no voluntaris. Se’ns diu que els canvis a Trànsit varen ser voluntaris i 

molt propers a data de canvi d’any policial. Que els canvis a USC varen ser al 

canvi d’any i per a equilibrar escamots. 
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• Aplicació coeficients d’ofici pels canvis de planificació a l’Escala: Se’ns diu 

que planificació afirma que van ser voluntaris i després es va canviar d'opinió 
(NO és cert!). S’han aplicat i s’aplicaran també a les setmanes anteriors quan 
es reobri el període d'imputació. La planificació anual modificant horari, ha de 
solucionar-ho administració ABP. 

 

• Dispositiu 21 D, es demana si s’aplicaran coeficient diferenciat entre diürn i 
nocturn. Es respon que si, si no cobren hores. 

 

• Hores extres ARRO. Aclariment de si es castiga als treballadors a no accedir 
als dies d’hores que sol·liciten fer a AEROPORT BCN, si no es fan hores a Espai 
Gironès. Resposta: Les hores de la regió s’han de fer i es reclama i insisteix en 

que s'han de fer, però neguen aquest càstig (estarem atents a què i com es fa). 
 
Les responsables del  servei d’administració tracten totes les qüestions aportades que 
fan referència a manteniment. Molt resumidament: 
 

Comissaria Vista Alegre:  
 

• El manteniment dels filtres es realitza, teòricament, un cop al mes i segons 
recomanacions de l’equip de manteniment. Avaria en un circuit: en procés de 
reparació. 

 

• Pel que fa al problemes de rendiment del sistema de climatització, es rep com 
resposta que l'avaria ha estat detectada, està pressupostada i s'espera que 
arribin els recanvis per tal que manteniment pugui solucionar aquesta avaria. 

• Es dóna per solucionat el mal funcionament de la porta d'accés a Vista Alegre, 
havent ajustat el sensor. 
 

• Reforma recepció de la comissaria. Es sol·licita data d'inici d'obres de reforma 
de la recepció de la comissaria de Vista Alegre. Ens diuen que ha estat 
estudiada per diferents departaments, però no és concreta cap data d'inici. 
 

Calefacció comissaria de Ripoll:  
 

• Han coincidit en el temps varis factors, se’ns diu que MAI s’ha quedat sense 

pellet. Es consumeix més del contractat i cal nou contracte.  I es resolt el mes 

ràpidament possible. Es produeix una avaria, i entre que arriba la peça passen 
7 dies i, arrel de la entrada d’aire al circuit que no funciona a ple rendiment fins 
que es purga (7 dies més). Si cal fer ajustaments al temporitzador es faran. 
 

• Dutxes ARRO: S’ha provat el canvi de polsador per comanament regulador de 
temperatura. Es procedirà a fer el canvi dels polsadors per reguladors. 
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• CD Banyoles: Es sol·licita data d'inici d'obres de reforma de la comissaria de 
Banyoles. La resposta des dels serveis d'administració és que està pendent de 
licitar sense poder concretar cap data. 

 
Altres temes: 

� Manca de cadires: fins maig juny no arribaran noves i ja es veurà quantes. 
 

� No han distribuït Buff ni tèrmiques a Alt i Baix Empordà. Reclamarem. 
 

� Guants antitall, últims arribaran segon semestre d'aquest any. 
 

� Paper tèrmic utilitzat per Trànsit, es parla de que té productes cancerígens, 
com els tiquets de compra. RPG no en té coneixement. 

 

� Cobertura d’emissora zona Gavarres: s'estudiarà. 
 

� Criteris d'adjudicació de les hores extres: Estricte ordre, neutralitat absoluta. 
 

� Situació dels caporals que fan funcions de Cap de torn sense estar reconeguts: 
alguns cobren, altres no segons permet prefectura. 
 

� Hores extres i acumulació hores AIC: No depèn de regió. Les hores de regió són 
només per agents de regió. Acumulació hores es gestiona perquè es redueixi. 
 

 

El resum final, d'aquesta reunió i d'aquests anys en que hem estat representatius:  
és molt difícil aconseguir millores reals; les decisions preses no seran modificades per 
molt que USPAC raoni la lògica d'un canvi, sigui per criteris operatius reals o de 
seguretat; els comandaments defensen la seva posició de manera inflexible; la 
transparència en la presa de decisions a mossos no preocupa; les solucions de temes 
que impliquen despesa econòmica son lentes o impossibles. 
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